
ZÁPIS Č. 2/2014 Z JEDNÁNÍ KOMISE ZDRAVÉHO MĚSTA a MA21
dne 12. února 2014 od 15:30 hod v zasedací místnosti MěÚ

Přítomni: Ing. Stolínová, Mgr. Kunátová, Ing. Čechová, Mgr. Henychová, Bc. Jiroušová, 
J. Řehořková, Ing. Šnorbert, B. Flégl, Bc. D. Hlaváč, A. Matouš

Omluveni: Z. Keršláger, J. Kavanová, J. Havlíčková

1. Doporučení Radě města (Zastupitelstvu města)
---

2. Podněty pro Městský úřad
---

3. Různé
3.1 Příprava Fóra Zdravého města Jilemnice
- termín – úterý 8. dubna 2014
- kulturní program – pěvecké vystoupení žáků ze ZŠ Harracha
- tombola – K. Jiroušová oslovila L. Jiřiště ohledně fair trade produktů
- dárky pro první příchozí – možné alternativy – výrobky z chráněné dílny Nová Paka

- propagační předměty města Jilemnice
- J. Kunátová osloví lékárnu o sponzorský 

dar v podobě vitamínů, doplňků stravy
- moderování – Aleš Matouš, Petr Švec
- dětské fórum – uskuteční se v pondělí 7. dubna v zasedací místnosti MěÚ
- na každém tematickém stole vždy ležel výtah z plánu zdraví a kvality života vztahující se 
k dané oblasti. K. Jiroušová jej pro letošní rok upraví, aby bylo patrné, které problémy jsou 
aktuální a které jsou již archivní.

3.2 Řešení problémů vzešlých z Fóra Zdravého města Jilemnice 2013
Na jednání komise byli pozváni garanti problémů, kteří se nezúčastnili říjnového 
projednávání. Garanti se však omluvili, dojde s nimi k individuálním schůzkám, kde se bude 
nad řešením problémů diskutovat.

Problém č. 7 – Zlepšit stav autobusového nádraží
Byl osloven J. Lízler, který má návrh úprav prostor autobusového nádraží již z roku 2006. Do 
25. února by měl spolu s Ing. Skopečkem jet za Ing. Roubíčkem a nad návrhem diskutovat. 
Na AN je potřeba zrekonstruovat toalety, vyřešit osvětlení (v ranních a večerních hodinách, 
když je venku tma, není možné přečíst jízdní řády).
Ing. Skopeček byl pozván na letošní Fórum Zdravého města Jilemnice.

Problém č. 1 – Hraběnka (pokračování v projektu)
V tuto chvíli jsou největší problémy s výkupem pozemků. S některými majiteli pozemků jsou 
již uzavřené dohody, s některými je jednání složitější, protože trvale žijí v cizině.

3.3 Kulatý stůl – Dětská hřiště
Ve čtvrtek 30. ledna se na zasedací místnosti MěÚ konal kulatý stůl na téma dětských hřišť. 
Přítomno bylo 16 osob.

 hřiště na sídlišti u Tesca – bude zbouráno a postupně nahrazeno novým
 hřiště na sídlišti u MMN – mezi přítomnými nedošlo ke shodě, zda dětské hřiště bude 

vybudováno v navrhované lokalitě či nikoliv. Na základě jednání byla vyhlášena 
anketa, ve které se mají obyvatelé sídliště u MMN a přilehlých domů vyjádřit 
k umístění dětského hřiště. Anketa trvá do 14. února, v následujícím týdnu bude 
vyhodnocena. V závislosti na výsledku ankety se bude konat plánovací odpoledne.



Dětské hřiště v Hrabačově – pan Šída nabízí městu pozemek, na kterém by se v Hrabačově 
mohlo vybudovat dětské hřiště. K tomuto hřišti by mělo být samostatné jednání.

3.4 Souboj tříd
Ve dnech 11. a 12. února se v jilemnické hale uskutečnil souboj tříd. V úterý 11. soutěžily 8. a 
9. třídy a tercie a kvarta z gymnázia. Vítěznou třídou byla kvarta. Ve středu 12. se pak mezi 
sebou utkali žáci ze 6., 7. tříd, primy a sekundy. V tomto klání zvítězili žáci 7.B ze ZŠ 
Harracha. Souboj tříd byl organizačně dobře zvádnutý, odměnou pro vítězná družstva byly 
putovní poháry.

3.5 Různé
 Do ulice Za Lázněmi bude přidán koš na psí exkrementy.
 Výtvarná soutěž na téma „Řemeslo má zlaté dno“ – na přání ZUŠ zapojena i 

keramika, soutěže se budou účastnit i děti z mateřských škol, vyhodnocení proběhne 
v rámci Evropského týdne mobility – Dne bez aut

 Jízda na čemkoliv – v rámci programu Dne bez aut, který bude probíhat na Tyršově 
náměstí 18. září, se bude konat jízda na čemkoliv. Do příštích setkání komise mají 
členové za úkol přijít s návrhem umístění trati.

 Spolupráce Zdravého města Jilemnice s MMN– proběhla schůzka J. Čechové 
s ředitelem nemocnice MUDr. Kalenským, dalšího jednání se bude účastnit i J. 
Kunátová.

 Chodník u nové Normy – kus chodníku chybí, nebezpečné místo, lidé musí uskakovat 
před automobily.

 Parkování u Sokolského parku – aby lidé nemuseli platit za parkování na Tyršově 
náměstí, parkují za sokolovnou, jsou tam vyježděné koleje od aut. Komise Zdravého 
města a MA21 doporučuje tuto skutečnost k řešení Komisi dopravy a veřejného 
pořádku.

Další jednání se uskuteční ve středu 19. března 2014 od 15:30 v zasedací místnosti MěÚ 
Jilemnice

V Jilemnici 14. února 2014 Jaroslava Kunátová
Zapsala Kateřina Jiroušová                    předsedkyně komise




